

# 吳守禮明體台語注音字型 metadata 標示資訊

PS Names\_\_\_\_

Fontname: WSL-Ming-TPS

{註解:全稱為 Wu Shou-Li-Ming-Taiwanese Phonetic Symbol}

Family Name: WSL-Ming-TPS

Name For Humans: WSL-Ming-TPS

Weight: Book

Version: 1.00

sfnt Revision: 1

Base Filename: Same as Fontname

Copyright: (c) Copyright 2012, Wu Jau-shin, Juang Der-ming and Arphic Technology Co., Ltd. The font is a derivative work of ARPLMingU20-Light which is copyrighted to Arphic Technology. The original part of ARPLMingU20-Light is attributed to Arphic Technology, and the Taiwanese phonetic symbol add-ons and modifications are attributed to Wu Jau-shin and Juang Der-ming, licensed together under ARPHIC PUBLIC LICENSE of the 9th of March 2010 released version. The font is allowed for copying and modifying as well as redistributing copies without restriction under the same conditions expressed in the ARPHIC PUBLIC LICENSE, but only for non-profit purpose.

---

OS/2\_\_\_\_

Vendor ID: Wu Jau-shin and Juang Der-ming

---

TTF Names\_\_\_\_

Language	String ID	String
Chinese(Taiwan)	Copyright	(c) Copyright 2012, 吳昭新、莊德明，以及文鼎科技開發股份有限公司。此字型為文鼎 P L 明體 U20-L 之衍生作品，組合原文鼎 P L 明體 U20-L 的字體，與其後由吳昭新、莊德明添註之台語字體，併以文鼎公眾授權書-2010 年 3 月 9 日公告版本向外釋出。本字體給予使用者各種形式

		重製、修改，及散布字型複本之自由，但所有複本必須以遵守文鼎公眾授權書-2010年3月9日公告版本的方式進行散布與利用，且須在非營利性目的之範疇內為之。
Chinese(Taiwan)	Family	吳守禮明體台語注音
Chinese(Taiwan)	Styles (SubFamily)	Regular
Chinese(Taiwan)	UniqueID	吳守禮明體台語注音
Chinese(Taiwan)	Fullname	吳守禮明體台語注音
Chinese(Taiwan)	Version	Version 1.0
Chinese(Taiwan)	License	文鼎公眾授權書-2010年3月9日公告版本
English(US)	Copyright	Copyright: (c) Copyright 2012, Wu Jau-shin, Juang Der-ming and Arphic Technology Co., Ltd. The font is a derivative work of ARPLMingU20-Light which is copyrighted to Arphic Technology. The original part of ARPLMingU20-Light is attributed to Arphic Technology, and the Taiwanese phonetic symbol add-ons and modifications are attributed to Wu Jau-shin and Juang Der-ming, licensed together under ARPHIC PUBLIC LICENSE of the 9th of March 2010 released version. The font is allowed for copying and modifying as well as redistributing copies without restriction under the same conditions expressed in the ARPHIC PUBLIC LICENSE, but only for non-profit purpose.
English(US)	Family	WSL-Ming-TPS
English(US)	Styles (SubFamily)	Regular
English(US)	UniqueID	WSL-Ming-TPS
English(US)	Fullname	WSL-Ming-TPS
English(US)	Version	Version 1.0
English(US)	License	ARPHIC PUBLIC LICENSE_9th_of_March_2010_released version